

富智康負責責任礦產採購聲明

FIH Statement concerning “Responsible Minerals Sourcing”

富智康一貫注重履行社會責任，不接受原產自剛果民主共和國及其周邊國家的衝突區域及其它高風險地區的相關礦物²。為了實現這個目標，富智康特此聲明：

FIH always focuses on its social responsibility, and does not accept the relevant minerals from conflict areas within Democratic Republic of the Congo or its adjoining countries as well as other high-risk areas. With the achievement of this goal, FIH hereby declares:

1.供應商必須履行社會環境責任。

Suppliers must uphold the high standards for social & environmental responsibilities in their operations.

2.供應商須確保提供給富智康的零件和產品不使用源於剛果民主共和國及其周邊國家的衝突區域及其它高風險地區的相關礦物²。

Suppliers should ensure the parts and products supplied to FIH do not use relevant minerals from conflict areas within Democratic Republic of the Congo or its adjoining countries as well as other high-risk areas

3.供應商須參照《OECD關於來自受衝突影響和高風險區域的礦產的負責責任供應鏈盡職調查指南》建立負責責任礦物採購管理體系。

Suppliers shall establish and maintain an effective responsible minerals sourcing management system with reference to the OECD Due Diligence Guidance for Responsible Supply Chains of Minerals from Conflict-Affected and High-Risk Areas.

4.供應商須對供應鏈中涉及的相關礦物進行溯源，定期使用CMRT、EMRT等向富智康如實申報產品中相關礦物²的使用狀況及來源信息，并確保使用符合RMI負責責任礦產保證流程（RMAP）的冶煉廠或精煉廠。

Suppliers shall trace the origin of the relevant minerals in the supply chain, regularly declare the use status and source information of the relevant minerals contained in the products to FIH by using CMRT、EMRT etc. to ensure that the use of smelters or refineries that comply with the RMI's Responsible Mineral Assurance process (RMAP).

5.供應商應向其上游廠商提出同樣的要求。

Suppliers should impose the same requirements on their upstream suppliers.

注释：

1. 高風險地區是指存在以下活動或情況的區域：衝突、最惡劣形式的童工僱傭現象、強迫勞動和販賣人口、嚴重侵犯人權的行為(如廣泛的性暴力) 或根據合理客觀的判斷存在其他高風險活動(包括嚴重的健康和安全風險以及不良的環境影響)。

High Risks, which include areas associated with conflict, the worst forms of child labor, forced labor and human trafficking, gross human rights violations such as widespread sexual violence, or other reasonably objective high risk activities, including severe health and safety risks and negative environmental impacts.

2. 相關礦物：包括但不限於钽、錫、鈮、金、鈷、雲母等礦物。

Relevant minerals : Including but not limited to tantalum, tin, tungsten, gold, cobalt, mica and other minerals

鮑 中處長

Chung Pao CPO

全球策略採購總處

Global Strategic Sourcing Division

富智康集團

FIH Mobile Limited